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Registration Form
Dear Sir/Madam,
The P3179 Working Group is planning to hold its fifth working meeting on December 4th, 2023. The meeting will be held in Shengshi Room, Maowen Hotel, Chengdu City, Sichuan Province, China (No.1 Hongyang Road, Qingbaijiang District, Chengdu City, Sichuan Province, China), in a combination of online and offline. If you can spare some time to attend, please fill in the following form and return it to the designated email address (sx@cbminfo.com) before November 26th, 2023. Thank you for your support!
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(On line/ Off line) 
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	Whether IEEE SA Member (Yes/No)
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Notes:
DR/DRA refers to the Delegate/Delegate Alternate designated by the IEEE SA Member Entity to participate in a Standards Working Group.
If there are any questions, you may contact us by referring to the contact information below.
Name: Xue SHEN
Tel: +86 18800146577
E-mail: sx@cbminfo.com

参会回执
尊敬的先生/女士：
您好，P3179工作组计划于2023年12月4日召开第五次工作会议。会议在成都茂文大酒店盛世厅举行，采用线上线下相结合的方式。如能拨冗参加，请填写以下表格，并于2023年11月26日前反馈至指定邮箱（sx@cbminfo.com），感谢您的支持！
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	姓名
	单位
	邮箱
	参会方式
(线上/线下)
	联系方式
	是否是IEEE SA会员
	DR/DRA

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	



注：
DR/DRA是指IEEE SA会员单位指定参加标准工作组的代表/代表候补。
如果有任何问题，可参照以下联系方式联系我们。

姓名：沈雪
联系电话：+86 18800146577
邮箱：sx@cbminfo.com
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